



交通部航港局航船布告

中華民國 113 年 11 月 15 日

- 722** 礙航公告(南區)台灣中油股份有限公司申請臺南曾文溪口「永安至通霄第二條海底輸氣管線興建計畫-曾文溪出海口補充調查工作」
- 依據 台灣中油股份有限公司天然氣事業部 113 年 11 月 13 日天然工務發字第 11310845950 號函
- 說明 旨作業預計自 113 年 11 月 16 日起至 113 年 12 月 31 日進行，作業點座標如下列圍點(WGS-84 座標系統)
- 位置 各船發航前注意時段及船位臨近程度，預為規劃，加強瞭望並注意避讓，以策航行安全。
- 北緯 23°03'43.7"，東經 119°58'41.4"。
北緯 23°03'44.2"，東經 119°59'05.9"。
北緯 23°03'29.8"，東經 119°59'16.5"。
北緯 23°03'29.1"，東經 119°58'43.8"。*WGS84

交通部航港局
局長 葉協隆



NOTICE TO MARINERS

Published by Maritime Port Bureau, MOTC, R.O.C.

November 15, 2024

722

Survey region of the drillings and CPT works on seabed outside Tainan.

Source
Details

CPC letter No.11310845950 dated Nov. 13th, 2024

Boundary of Survey region and locations of the drillings and CPT works are connected by following points showed below.

The estimated vessel operation duration of this work is from 16th Nov. 2024 to 31st Dec. 2024. The schedule is subject to change based on on-site situation and weather condition.

All vessels which in vicinity of abovementioned area are requested to keep sharp lookout and keep away from as applicable as possible.

Positions

Lat. 23°03'43.7" N., Long. 119°58'41.4" E.

Lat. 23°03'44.2" N., Long. 119°59'05.9" E.

Lat. 23°03'29.8" N., Long. 119°59'16.5" E.

Lat. 23°03'29.1" N., Long. 119°58'43.8" E. *WGS84

*Maritime and Port Bureau, MOTC
Director-General Yeh Hsieh-Lung*